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VERSLAG BTCb 14 juli

PROCES

Crisis Coronavirus

Datum, tijdstip en locatie 14 juli 9:00-10:00

Volgend overleg 16 juli 9:00-10:00

Aanwezigen:

lAerosolen en ventilatie

Woensdag verschijnt het RIVM-rapport omtrent aerosolen en ventilatie. Er wordt afgestemd met

LZ en Sport. Het rapport zal ook breed binnen VWS worden gedeeld.

Toelichting:

- Eris aan het RIVM gevraagd om goed te kijken naar de casus in het verpleegtehuis in

Maassluis.

- LZ geeft aan dat er inEBEeen strikter advies omtrent ventilatie en recirculatie geldt.
- Eris een goede communicatiestrategie nodig. Hier zal ook het RIVM bij betrokken worden.

Kamerbrief Lessons learned verpleeghuizen

DCC deelt concept Kamerbrief met BTCb. De Kamerbrief zal eind deze week uitgaan. Er is aan PG

gevraagd input te leveren inzake de tekst over surveillance. Dit kan tot vanochtend.

Dashboard

Er was in het weekend een piek te zien in Rotterdam wat betreft het aantal besmettingen. Er is

sprake van grootstedelijke problematiek. Er wordt komende donderdag hierover verder overlegd
met o.a. de Veiligheidsregio’s.

Plan opschaling bij tweede golf

Het plan wordt vandaag besproken in het Directeurenoverleg, en morgen in het

IAfstemmingsoverleg.

Kamerbrief externe deskundigen en lessons learned

De Kamerbrief inzake het betrekken van externe deskundigen ligt klaar. LZ en CZ leveren uiterlijk



vanochtend input aan bijEIN.

Planning in de zomer

IAfstemmingsoverleg stopt na deze week. DGV heeft wekelijks op dinsdagmiddag contact met

minVWS. Na de zomer komt er een Bewindsliedenstaf voor in de plaats waar ook andere

onderwerpen dan COVID-19 besproken zullen worden. BTCb op dinsdagochtend gaan door.

Programmadirectie COVID-19

Per 14 september start de nieuwe programmadirectie COVID-19. wordt de

programmadirecteur.

PG:

CZ:

DCO:

GMT:

Rondje langs de velden

Onderzoeksraad voor de Veiligheid is gestart met de evaluatie. Zij zouden graag een BTCb

en een BAO willen bijwonen. Er wordt gekeken naar de mogelijkheden.
23° nertsenbedrijf gemeld met besmettingen. BAO/OMT bij elkaar gekomen om te kijken
wat er aan de hand is.

Er is onderzoek gedaan naar het besmettingsrisica van konijnen. Conclusie: konijnen
leveren een klein risico op, maar hebben geen noemenswaardige impact op de algehele

epidemie.
Er komt een vervolgopdracht voor de Corona Gedragsunit van het RIVM, met o0.a. een link

naar het dashboard.

De Covid-wet is maandag naar de Kamer gestuurd. Hier was veel aandacht voor in de

media.

NRC: hoop tegen groepsimmuniteit van coronavirus vervliegt. DGV voegt hieraan toe dat

Sanquin onderzoek doet naar de immuniteit. Goed om te kijken in hoeverre dit bericht

overeenkomt met de uitkomsten van het onderzoek van Sanquin.
Nivel: een piek tijdens COVID-19 in aantal uitgeschreven antidepressiva.

Nieuwsuur staat morgenavond stil bij de aanpak van COVID-19 in verpleeghuizen, en

daarbij bij de rol van het RIVM en VWS.

Het LCH is aan het kijken of ze een documentaire kunnen maken over hun

werkzaamheden. DCO kijkt hierop mee.

Vorige week is het plan wat betreft de IC opschaling gepresenteerd. Hierbij was nog een

openstaand punt: hoe gaan we om met de gemaakte kosten? CZ is hierover in gesprek
met de betrokkenen zoals de ziekenhuizen, NZa en het ministerie van Financién.

LCH en hoe nu verder: het LCH ziet haar taak inmiddels als beéindigd. Er wordt gekeken

naar oplossingen op korte en lange termijn.
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